



## Verslag vergadering DR van maandag 4 september 2023.

**Aanwezig:** Els van Daal, Henrietta Huisinga, Johan van den Boom, Ed Tigchelaar, Janneke Straten en Jan van Essen.

**Gast:** Martine de Haan,

**Locatie:** 20.15 uur in De Burcht

### De agenda

1. Janneke opent de vergadering en stelt de agenda vast.
2. Verslag vergadering van maandag 7 augustus 2023  
*Is al goedgekeurd en op de site gepubliceerd.*
3. Ingekomen post en mededelingen
  - a) JPM Keijzersplein.  
Mail 10 aug. van gebiedsmakelaar LvC: de keien gaan eruit en worden vervangen door ter plaatse passende klinkers. (Planning 4 kwartaal '23 of 1<sup>ste</sup> kwartaal '24). Gebeurt ihkv groot onderhoud. Zodoende komt de individuele subsidie aanvraag weer beschikbaar. Zie ook Agenda punt 4.
  - b) 1<sup>ste</sup> overleg over de WIU (werk in uitvoering LvC)  
De fietsoversteek aan de Oostermeerweg bij de ingang van het dorp zal in de loop van het komend jaar ingrijpend gewijzigd worden. I.p.v. de huidige drempel vóór de oversteek, komt de oversteek op een verbrede drempel te liggen met duidelijke markeringen voor autoverkeer en fietsers.
  - c) Mail van IVN/De groene Overlaat 17 aug. Niet rondgestuurd. Johan zorgt er alsnog voor.
  - d) Mail van Mireille Schouten 22 aug. Ter info.
  - e) Uitnodiging herdenking 17 sept. a.s. Ter info.  
DR zal ongedekte kosten voor haar rekening nemen. Deze jaarlijkse herdenking vraagt een structurele aanpak/organisatie. We komen hier op terug.
  - f) Mail dd 27.08 mbt info MER Dommelsvoort. Deze ligt nu op tafel bij provincie en de gemeente.
  - g) Mail dd 28.08 van Han Ribberink mbt vrijgekomen subsidie van 7500,=, hoe herbestemmen? Naar punt 7.
  - h) Mail dd 31.08 Arno mbt Maasheggen. Han, Janneke en Bart zullen hier verder naar kijken.
  - i) Mail dd 30.08. Frans Verstegen mbt omgevingsvisie LvC 2040. Janneke en Johan maken contact.
  - j) Mail dd 02.09 Bart verslag over verkeersbijeenkomst met LvC via Teams ihkv Topparken.  
Bij punt 4.
  - k) De Gelderlander dd 04.09 bericht mbt Granuliet: de Kraaijbergse plassen zullen wellicht meegenomen worden in het meerjarig monitoren op mogelijke vorming van acrylamide. Definitieve besluitvorming volgt later dit jaar. Wij spreken onze ongerustheid uit over de effecten van het werken in en aan de oevers bij de realisatie van Topparken.
4. Visie en handelingsdocument t.b.v. Kraaijbergse Plassen / Topparken, en meer.
  - 30.08 overleg met ondermeer DR van Beers, Katwijk en Heeswijkse Kampen alsook Groene Kraay en Milieu vereniging LvC levert veel zorg op over de uitspraken van wethouder Jilisen, zie ook recent de Gelderlander waarin hij stelt dat de marges van wijzigingen zelfs vanuit de gemeenteraad beperkt zijn. Ook het nog niet openbaar zijn van de MER, waar zo mogelijk wijzigingen voorgesteld worden ivm effecten op milieu en natuur van de Topparken plannen, baart zorgen omdat het college een en ander voor het eind van het jaar 'rond' wil hebben. In het overleg is ook gesproken over de mogelijkheden van juridische bijstand daar waar we beroep tegen (onderdelen van) de plannen willen instellen.
  - Onze speerpunten vaststellen, nu we de fase met de politiek ingaan. We spreken af dat ieder zijn hot-items formuleert en zorgt dat die voor de 21<sup>ste</sup> bij Han en Bert op tafel liggen
  - Daaruit volgt onze strategie t.a.v. o.a. thema-avond 21 september wat betreft inspreken. Uit Informatie over de gang van zaken bij een thema-avond blijkt dat het geen kwestie is van inspreken, maar van meepraten over de diverse onderdelen die aan de orde komen en aan de orde gesteld worden. Los daarvan, meepraten of niet, we hopen op een grote aanwezigheid van betrokken Lindenaren.
  - Als bestuursleden en andere betrokkenen die via de DR-app hierover geïnformeerd zullen worden,

kunnen we nogmaals (ruim) vóór 14 sept. onze grootste bedenkingen via de mail doorgeven aan Janneke. Vanuit een aantal bewoners van Steegstraat en Kerkstraat zullen mogelijke vragen geïnventariseerd worden.

- Ter vergadering worden al genoemd: positionering centrumlocatie met licht en geluidsoverlast, handhaving op en om het water met name in het weekend, de inadequate botenhelling met parkeervoorzieningen en de maximaal toegestane 150 evenementen dagen op jaarbasis. Ook de afsluiting van de Steegstraat voor gemotoriseerd verkeer ( met ingang van wanneer ?) zorgt voor forse toename op de enige overblijvende verbinding naar Linden, de Oostermeerweg / Kerstraat. Afsluiting mogelijk nog voor de noordelijke route via de Hooge Voort effectief wordt, ook dat is nog niet zeker.
- Ook het granuliet thema komt nog aan de orde. Middels het monitoren op 40 plaatsen in de plassen zal bezien worden of, dan wel hóe schadelijk granuliet nu al is. Wij zijn van mening dat bij omwoelen cq (daardoor) verplaatsen van dit spul, bv bij de ontwikkeling van Topparken nadrukkelijk van te voren uitgezocht moet worden wat de schadelijke effecten van dergelijke werkzaamheden zijn

5. Uurwerk kerk en pastorietuin.

- Uurwerk en stand van zaken en vervolg aanpak. Aanvulling: 5 sep. werd ik, Johan, gebeld door het parochiebestuur, conform afspraak, met de mededeling dat omdat er ook dakleien kapot waren en er een hoogwerker voor beide klussen nodig is, deze zaken gecombineerd aangepakt worden en de hoop uitgesproken dat dat nog dit jaar mogelijk is.
- Onderhoud van de pastorietuin.: Opschot verwijderen blijft een eerste vereiste, tegelijk zullen we een plan moeten maken over de gedachte invulling van de tuin. We zullen Antoon informeren en Toon en Ciska benaderen over planontwikkeling en ideeën (Ed en Johan)

6. Statuten en huishoudelijk reglement wijzigingsvoorstellen.

De redactie zal nog waar nodig bijgesteld worden. Toevoegen, de mogelijkheid om, zoals ook nu, met portefeuillehouders te werken om zodoende een adequate taakverdeling te krijgen, wanneer het bestuur dat wenselijk vind. Daarbij dan ook de nu geldende afspraken over het portefeuille houden in de statuten opnemen. Het geheel in de jaarvergadering voorleggen en vervolgens er mee naar de notaris om een en ander officieel te laten opmaken. Waarbij ook de wettelijke voorschriften van de WTBR erin opgenomen worden. Door Els wordt gewezen op de bepalingen en teksten mbt voorleggen begroting in jaarvergadering. Zoals nu omschrijven staat komt dit niet overeen met indieningstermijn vastgestelde begroting voor gemeente. Bij redigeren tekst zorgen voor juiste bepaling.

7. Wat verder ter tafel komt.

Nu de individuele projectsubsidie 2023 van 7500,= weer beschikbaar komt omdat het JPM Keijzersplein onder grootonderhoud valt hebben we, alle inwoners, opnieuw de mogelijkheid projecten aan te dragen. We hebben zelf al een aantal suggesties gedaan, die we eerst aan de voorwaarden zullen moeten toetsen op hun haalbaarheid. We willen op de jaarvergadering enige voorstellen uit eigen kring en liefst ook vanuit het dorp op tafel hebben liggen zodat we die subsidie alsnog kunnen benutten. Janneke zet deze zaak ook op de DR-app als een soort ideeënbus.

8. Rondvraag

Ter agendering op de jaarvergadering:

- a. De 7500,= subsidie mogelijkheid,
- b. De stand van zaken mbt de geluidswal A73 en Topparken.
- c. De concept statuten.
- d. Nadenken en ideeën over de mogelijkheden van en met de pastorietuin.
- e. Nieuwe penningmeester benoemen.

Daarnaast zal Jan van Essen contact hebben met Debbie en Marcel ivm kostenvergoeding mbt onderhoud speeltoestellen.

**Datum volgende vergadering : maandag 2 oktober 20.15 uur**  
**Datum jaarvergadering : maandag 23 oktober 20.00 uur**

2023.09.23

Johan vd Boom secretaris DR. Linden